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نفس هاى باشگاه شهردارى ارومیه با یک تصمیم به شمارش افتاد

تیم والیبال شــهردارى ارومیه بر اساس مصوبه 
شــوراى شــهرش منحل اعلام شــده، اما نظر 
قطعــى در این باره پس از بررســى فرماندارى 
اعلام مى شــود. به  گزارش  ایسنا، پس از این که 
تیم والیبال شــهردارى ارومیه در فصل گذشته 
لیگ برتر یکى از بدترین نتایج تاریخ نمایندگان 
پایتخت والیبــال ایران را به جا گذاشــت و با 
ایستادن در رده دهم جدول 12 تیمى از صعود 
به مرحلــه پلى آف باز ماند، هواداران پر شــور 
ارومیه اى یکى از تلخ ترین سال هاى والیبالى شان 
در لیگ را سپرى کردند. در طى 5 ماهى که از 
پایان فصل گذشته لیگ برتر مى گذرد، همواره 
هواداران و پیشکسوتان ارومیه در فضاى مجازى 
و مصاحبه هاى مختلف اعلام کردند که خواهان 
تیمى قدرتمند و پر ســتاره هستند تا با کسب 
نخســتین عنوان قهرمانى در لیگ برتر جواب 
حمایت هاى طرفداران داده شود. به همین خاطر 
مسئولان سیاسى و مدیران شهردارى ارومیه با 
برگزارى جلسات مختلف از 2 ماه و نیم گذشته 
کم کم بســتن تیمى کهکشانى را آغاز کرده اند. 
اول از همــه آن ها توانســتند بهــروز عطایى ، 
ســرمربى موفق تیم   ملى جوانان و باشگاه کاله 
را پس از ســال ها از آمل جدا کنند و به عنوان 
سرمربى به خدمت بگیرند. پس از این انتخاب 
ارومیه اى ها بمب نقل و انتقالات را با به خدمت 
گرفتــن شــهرام محمودى و محمد موســوى 
به صدا در آوردند. ســپس عبدالرضا علیزاده و 

محمد حضرت پور قراردادشان را تمدید کردند 
و در نهایت امیرحسین توخته ، یکى از بهترین 
مدافعان نوجوانان جهان و ملى پوش فعلى تیم  
 ملى والیبــال را به خانه بر گرداندنــد تا با این 
خریدها و چند بازیکن نام آشــنا و نیز چند یار 
بومى جوان شانس اول قهرمانى در فصل پیش رو 
باشند. شانس قهرمانى ارومیه اى ها در این فصل 
با این نفرات بسیار بالا ست چرا که بانک سرمایه 
و شــهردارى تبریز از لیگ کناره گیرى کردند و 
تیم هــاى خاتم اردکان و پیــکان تهران هم به 
دلیل مســائل مالى از بازیکنان جوان استفاده 
خواهند کرد و شاید تنها تیم هاى سایپا تهران 

و شــهردارى ورامین مى توانســتند حریف این 
تیم باشــند. اما از ابتداى هفته  خبرهاى بسیار 
نگران کننده اى از رســانه هاى شــهر ارومیه و 
برخى از مســئولان شوراى اسلامى شهر مطرح 
شد که متاسفانه این اخبار ناامید کننده در رابطه 
با مصوبه شــوراى اسلامى شــهر براى انحلال 
باشگاه شهردارى ارومیه است. در هفته  گذشته 
اعضاى شوراى شــهر ارومیه در جلسه اى اعلام 
کردند که به دلیل مشــکلات مالى شهردارى و 
به تعویق افتادن حقــوق کارمندان و کارگران 
این ســازمان، تیم دارى شهردارى در لیگ برتر 
والیبال آن هم با این همه خریدهاى پر سر و صدا 

غیر قانونى است که در همان جلسه بیشتر اعضا 
به جز 3 نفر راى به انحلال دادند، اما در نهایت 
اعلام شــد که نظر قطعى در مورد انحلال این 
هفته  معلوم مى شــود. از آغاز هفته  نیز هر روز 
هر کدام از اعضاى شوراى شهر چه مخالف و چه 
موافق نظراتى را ارایه کردند که نمى شد تصمیم 
نهایى را از صحبت هایشــان گرفــت. از طرفى 
نادر قاضى پور، نماینده مردم ارومیه در مجلس 
شوراى اسلامى هم در چند اظهار نظر تند اعلام 
کرد که مطمئنا مصوبه شوراى شهر همانند چند 
مصوبه دیگر این شورا در فرماندارى رد خواهد 
شــد. اما پس از این صحبت هاى قاضى پور نیز 
اعضاى شوراى شهر پاسخ دادند که چون انحلال 
باشگاه قانونى اســت، فرماندارى نمى تواند رد 
کند. در شــرایط فعلى  بهت و حیرت و ناامیدى 
فضاى ورزشــى ارومیه را دربر گرفته، جایى که 
والیبال تنها رشــته مورد علاقه ورزشــى براى 
کودکان و جوانان این شــهر به حساب مى آید. 
از طرفى بازیکنان با تجربه این شــهر همچون 
علیزاده هــم در فضــاى مجازى بــا انتقاد از 
مسئولان نسبت به عمل نکردن به وعده هایشان 
اظهار کرد که نمى توانند والیبــال را از ارومیه 
بگیرند. باید دید ستاره هاى باقى  مانده در لیگ 
که در خدمت شــهردارى ارومیه هســتند، در 
صورت انحلال باشگاه  چه بر سر شان مى آید و 
این که آیا هواداران این تیم اجازه خواهند داد تا 

باشگاه شهردارى شهرشان منحل شود؟

مصوبه اى براى انحلال!

هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامک: 2000999
***

 تیم استقلال خوزســتان که همیشه سنگ استقلال تهران را به سینه 
مى زند، فوتبال را با رینگ بوکس اشــتباه گرفته. تماشاگر نماها که قصه 
تکرارى هر سالشان به شکل یک اپیدمى درآمده، باران سنگ را در دستور 
کار داشــتند،  پرسپولیس فقط اجازه داشت در دو سوم طول زمین بازى 
کند، چون یک ســوم طول زمیــن در اختیار تماشــاگر نماها بود ، براى 
ســنگ پرانى  ،آ قاى داور قانون را اجرا کن. نتــرس. آیا تیم رقیب و حتى 
خود شــما امنیت جانى و قضاوت ســالم داشــتى؟  چرا تعطیل نکردى؟  

چرا؟  متاسفم. 
 دســت آقاى شــفر درد نکنه با ایــن تیمش و پرسپولیســى هایى که 
مى گویند 2 امتیاز از ما کمتر دارید، 2 امتیاز دربیه. آقاى شفر ممنونتیم .
 تبریک  و آفرین بر تیم  فوتسال   مس  سونگون  که  در آسیا طلایى  شدند. 

گروه بسکتبال ایران در جاکارتا 2 تیمى شد
تیم بسکتبال امارات از بازى هاى آسیایى کنار کشید تا تیم ملى ایران تنها 
یک حریف در مرحله مقدماتى این بازى ها داشــته باشد. به گزارش ایسنا، 
با کنار کشیدن امارات از رقابت هاى بسکتبال بازى هاى آسیایى 2018 تیم 
ملى ایران تنها یک حریف در مرحله مقدماتى این رویداد خواهد داشــت. 
ایران به عنوان مدعى اول قهرمانى بازى هاى آسیایى در مرحله گروهى یک 
مســابقه با سوریه خواهد داشت. ایران در دوره گذشته بازى ها نایب قهرمان 
شــده و امســال به دنبال کســب اولین طلایش در تاریخ این رویداد مهم 
ورزشى است. جدا از هر نتیجه اى که به دست آید، حضور ایران و سوریه از 

حالا در یک چهارم نهایى قطعى است.

مدال آسیایى پینگ پنگ ایران 
پس از 60 سال

مدال برنز تیم ملى جوانان پســر ایران در مســابقات پینگ پنگ قهرمانى 
آسیا مسجل شد. به گزارش فدراســیون پینگ پنگ، دیروز در دومین روز 
از رقابت هاى بخش تیمى پینگ پنگ قهرمانى نوجوانان و جوانان آسیا، تیم 
ملى جوانان پسر ایران با شکست کره جنوبى مدال برنز خود را قطعى کرد. 
تیم ملى جوانان پسر در مرحله یک چهارم نهایى برابر تیم کره جنوبى قرار 
گرفت که با نتیجه 3- 2 پیروز شد تا مدال تیمى خود را مسجل کند. این 
مدال پس از 60 ســال براى پینگ پنگ ایران به دست آمده است. ایران در 

مرحله نیمه نهایى باید با هند رقابت کند.

پنجمین صعود والیبال به فینال AVC کاپ
تیم  ملى والیبال جوانان ایــران با پیروزى مقابل چین تایپه، براى پنجمین 
بار در تاریخ به فینال جام کنفدراســیون والیبال آسیا راه یافت. به گزارش 
فارس، شاگردان بهروز عطایى در مرحله نیمه نهایى AVC کاپ به مصاف 
چین تایپه رفتند و با نتیجه 3 - صفر این تیم را شکست دادند. چین تایپه که 
در این مسابقه هم از حمایت هواداران پرشور خود بهره مى برد، 3 ست را با 
امتیــازات 25 - 19، 25 - 20 و 25 - 23 به ایران واگذار کرد. ایران با این 
پیروزى به فینال ششمین دوره جام کنفدراسیون والیبال آسیا صعود کرد 
و امروز باید در بازى  نهایى به مصاف قطر برود. والیبال ایران با 3 طلا و یک 

نقره، پر افتخارترین تیم در 5 دوره گذشته AVC کاپ است.

زاویه نگاه شما

اخبار

از گلایه کیخا تا واکنش 
فدراسیون ژیمناستیک

سعیدرضا کیخا، ملى پوش ژیمناستیک ایران مدعى 
اســت در آستانه بازى هاى آســیایى روح و روانش 
را بهــم ریخته اند. او که هیچ توضیحى درباره علت 
این اتفاق نمى دهــد در خصوص آخرین وضعیتش 
در آســتانه اعزام کاروان ژیمناستیک به بازى هاى 
آســیایى 2018 به تســنیم گفت: «واقعیتش این 
اســت که در خلال برگزارى اردوهاى مختلف تیم 
ملى و بویژه در ماه هاى اخیر  سیر صعودى مطلوبى 
را داشــتم، اما اتفاقاتى افتاد که باعث شــد دچار 
مشکل شوم و نتوانم تمرکز لازم را داشته باشم. » او 
بدون آن که به این اتفاق اشاره کند، ادامه داد: «همه 
ورزشکاران در آستانه اعزام به یک تورنمنت بزرگ و 
مهم انتظار افزایش انگیزه را دارند که من هم از این 
قاعده مستثنى نیستم، اما مسائلى پیش آمد که به 
لحاظ روحى و روانى بهم ریختم و حتى در روزهاى 
اخیر نتوانسته ام بخوابم. در چند روز اخیر به اندازه 
چند ماه و حتى چند ســال فشار به من وارد شده، 
اما به خاطر موفقیت تیم ملى در جاکارتا ســکوت 
کرده ام تا وحدت تیم حفظ شــود. در واقع سکوتم 
فقــط و فقط به خاطر اعضاى تیم ملى و همچنین 
ســرمربى آن است و سختى آن را به جان خریده ام 
تا پس از این همه تلاش و ســختى که کشیده ایم، 
اتفاق بدى رخ ندهد، هر چند  سایرین چنین تفکرى 
نداشتند. به هر حال ژیمناستیک ایران کار سختى 
در بازى هاى آســیایى دارد. همه کشورهاى مطرح 
به جاکارتا مى آیند تا روى ســکو قرار بگیرند. آن ها 
به طور کامل حمایت مى شــوند و از امکانات بسیار 
خوبى هم بهره مى برند. با این وجود امیدوارم بتوانیم 
بهترین نتایج را کســب کنیم. » محسن سلیمانى، 
دبیر فدراسیون ژیمناســتیک اما در تشریح علت 
ناراحتى کیخا به تسنیم گفت: «در مراسم تجلیل از 
مدال آوران و قهرمانان سال هاى 95 و 96، در مجموع 
61 سکه بهار آزادى هر کدام به قیمت یک میلیون 
و 850 هزار تومان به فدراســیون اهدا شــد تا بین 
ورزشکاران تقسیم شود. ما نیز با مجوزى که از دفتر 
معاونت قهرمانى وزارت ورزش و همچنین جلســه 
این  گرفتیم،  ژیمناستیک  فدراسیون  هیئت رئیسه 
کار را انجــام دادیم. کیخا بین همه ژیمناســت ها، 
بیشــترین جایزه را به خود اختصاص داد. او مدالى 
کسب نکرده بود، اما به واسطه ثبت حرکات جدید 
به این جوایز رســید. پس از رقابت هاى جام جهانى 
در باکو که اسفند سال گذشته برگزار شد، 5 سکه 
بهار آزادى به کیخا دادیم و این در حالى بود که او 
چهارم شده بود و طبق مصوبه فدراسیون، فقط باید 
به نفرات اول، دوم و سوم این جایزه اهدا مى شد.» 
با این توضیحات به نظر مى رسد علت ناراحتى کیخا 

به میزان جوایز دریافتى اش برمى گردد.

گزارش
مسابقات تکواندو بازى هاى آسیایى درحالى از  28 مردادماه به مدت 
5 روز در جاکارتا برگزار خواهد شــد که بانوان ملى پوش ایران در 
این دوره به دنبال کســب نخستین مدال طلاى خود در بازى هاى 
آسیایى بودند. هدفى که به نظر مى رسد با مصدومیت کیمیا علیزاده 
تا حدود زیادى سخت شده است. او درحالى بازى هاى آسیایى را از 
دست داده که مهرو کمرانى سرمربى تیم ملى تکواندو بانوان حتى 
ایــن احتمال را مى دهد که علیــزاده از دنیاى ورزش حرفه اى هم 
خداحافظى کند. به گزارش تســنیم کمرانى مى گوید: «کسى که 
بارها زیر تیغ جراحى رفته، براى بازگشــت باید انگیزه بسیار قوى 
داشته باشد. کیمیا علیزاده قبل از مصدومیت اخیر، حدود یک سال 

به خاطر مصدومیت گذشته اش از اردوى حرفه اى و دنیاى قهرمانى 
دور بود و زندگى عادى یــک دختر را تجربه کرد. او در این مدت 
مانند دختران دیگر زندگى و لذت آن را تجربه کرد. بازگشــت او 
بعد از تجربه این شــرایط خیلى ســخت بود و با اصرارى که خود 
کیمیا داشــت، من به حضور او در مسابقات قهرمانى آسیا راضى 
شــدم. اصلا موافق حضور او در ویتنام نبودم و او اصرار زیادى براى 
بازگشــت داشت. حتى کیمیا با مراجعه به پزشکان نامه حضور در 
تمرینات را دریافت کرد. درنهایت  کیمیا به اردوى تیم ملى بازگشت 
امــا با یک روحیه غیرحرفه اى که با توجه بــه دورى اش از اردوها 
کاملا طبیعى بود. امیدوارم با وجود مصدومیت اخیر مجددا کیمیا به 

دنیاى قهرمانى بازگردد اما احتمال خداحافظى او از دنیاى قهرمانى 
نیــز وجود دارد. » کمرانى این موضــوع را هم تایید مى کند که در 
 ACL دنیاى قهرمانى بازگشــت ورزشــکاران پس از مصدومیت
بسیار سخت اســت. او مى گوید: «بله، این موضوع را قبول دارم و 
براى همین از احتمال خداحافظى علیــزاده صحبت کردم. البته 
تیم پزشکى و دکتر کیهانى تمام تلاش خود را انجام خواهند داد. 
قرار است دوشــنبه 29 مردادماه در خصوص زمان جراحى کیمیا 
تصمیم گیرى شود. البته کیمیا در حال حاضر فیزیوتراپى مى کند، 
راه مى رود و حتى تمرین سبک نیز داشته  و تنها زمان عمل جراحى 

و مدت دورى او از میادین باید مشخص شود. »

احتمال خداحافظى کیمیا علیزاده از دنیاى قهرمانى قوت گرفت!

عادل فردوسى پور در برنامه این هفته به موضوع 
جان باختن 2 فوتبالیســت نوجــوان یزدى در 
در  سه  ورزش  گزارش  به  پرداخت.  گرجســتان 
برنامه این هفته نود به مشــکلات مالى عجیب 
باشگاه ســپیدرود، اتفاقات ناپسند و خشونت ها 
روى سکوهاى ورزشگاه هاى آزادى و غدیر اهواز 

هم اشاره شد. 
 از آرزوى فوتبالى تا غرق شدن در گرجستان

برنامه این هفته با نمایش کیلیپ غم انگیزى به موضوع 
درگذشــت 2 فوتبالیســت نوجوان یــزدى که با یکى 
از آکادمى هاى فوتبال این شــهر به گرجســتان رفته 
بودند و در دریاچه اى غرق شــدند، پرداخت که در آن 
گفت وگویى با خانــواده جان باختگان این حادثه ناگوار 
انجام گرفته بود؛ پدران و مــادران 2 نوجوانى که جان 
خود را از دست دادند، در مصاحبه هایشان عنوان کردند 
سفر گرجستان از ســوى آکادمى الزام شده بوده و اگر 
ایــن اجازه را به فرزندان خود نمى دادند، باید 5 میلیون 

تومان پرداخت مى کردند. 
 محمدى: کسى نمى تواند یقه مرا بگیرد!

محمــدى، مدیر عامل این آکادمى در مصاحبه اى ضبط 
شده راجع به این اتفاق گفت: «ابتدا قرار بود این سفر به 
مالزى باشد که با انجام آن موافقت نشد و به همین دلیل 
اردو را در گرجســتان برگزار کردیم. اردوى گرجستان 
کامــلا تفریحى بود چون به بازیکنــان قول داده بودیم 
و تمام آن ها را ثبت نــام کردیم؛ ما گفتیم اگر بازیکنى 
ثبت نام کند، پاســپورت بدهد و اعلام آمادگى داشــته 
باشد ولى منصرف شود، باید 5 میلیون تومان ضرر را به 
باشــگاه بدهد.» محمدى اضافه کرد: «همه بازیکنان به 
دلیل این که زیر 18  سال بودند، براى گرفتن پاسپورت 
رضایت محضرى پدران شان را داشتند؛ یک روز قبل از 
ســفر هم با خانواده ها جلسه گذاشتیم و گفتیم اردوى 
تفریحى انجام مى شــود و ورزشى نیست و هر مشکلى 
با بى نظمى بازیکنان انجام شود، برعهده آن هاست. تمام 
بازیکنان بیمه مسافرتى سینا هستند و مى توانند پیگیر 
این موضوع باشند؛ باشگاه هم هیچ مسئولیتى ندارد که 
بخواهند یقه مرا بگیرند.» محمدى با بیان این که از یزد 
یک نفر همراه بازیکنان به گرجســتان رفته بود، گفت: 
«اصلا گفتن چیزى به عنوان اردوى ورزشــى توسط ما 
بــه خانواده ها صحت ندارد و ما گفتیم تور مســافرتى 

گذاشتیم.» او تاکید کرد: «یک نفر را در یزد پیدا کنید 
که در این چند ســال اخیر بیایــد و بگوید ما یک هزار 
تومانــى از آن ها گرفته ایم؛ هدف ما مبارزه با فســاد در 
فوتبال یزد اســت و این حواشى را مفسدان فوتبال یزد 

براى ما به وجود آورده اند.» 
 شریعتى: ما هیچ مسئولیتى نداریم

شــریعتى، مدیر کل ورزش و جوانان استان یزد هم در 
گفت وگوى ضبط شــده با برنامه نود عنوان کرد: «اعزام 
این بازیکنان فوتبال به گرجســتان بــدون هماهنگى 
ما بــوده و ما هیچ مســئولیتى نداریــم. از خانواده ها 
مى خواهیم هر کس ادعاى داشتن مدرسه فوتبال کرد، 
از او درخواست مجوز کنند؛ اصلا مجوز سفر برون مرزى 
داده نشــده بود و همچنین مجوز مدارس فوتبال، فقط 
براى گذراندن دوره هاى مقدماتى فوتبال براى نوجوانان 

است.» 
 پیگیرى قضایى پرونده غرق شدن 2 فوتبالیست 

نوجوان
طالبى، معــاون سیاســى امنیتى اســتاندارى یزد در 
گفت وگویى اظهار کرد: «از دادســتانى خواســتیم به 
ایــن موضوع ورود کنند و در حــوزه قضایى تحقیقاتى 
انجام دهند.» او ادامه داد: «با نمایندگى وزارت خارجه 
در اســتان یزد هماهنگى لازم را با ســفارت ایران در 
گرجســتان انجام دادیم تا اطلاعات بیشترى درباره این 

حادثه به ما بدهند.» 
 ورمزیار: به ما گفتند بازیکنان به تیم هاى بهتر 

مى روند
پدر محمدحسین ورمزیار، یکى از 2 فوتبالیست نوجوان 
یزدى که جان خود را در گرجســتان از دست داده، در 
گفت وگوى تلفنى بــا برنامه نود گفت: «محمدى(مدیر 
آکادمى) به ما گفت تور ورزشى است و این که مى گویند 
گفته اند تور تفریحى بوده کاملا دروغ اســت؛ در تلگرام 
پیام هاى ایشان موجود است و حتى تلفنى هم صحبت 
کردیــم که او گفــت بچه ها باید بیاینــد چون نخبه و 
آینده دار هســتند و مى توانند در ایــن اردو به تیم هاى 
بهتر معرفى شــوند.» او ادامــه داد: «تمام حرف هایى 
که آقاى محمــدى زد دروغ بود؛ آقاى مدیر کل ورزش 
و جوانان استان یزد هم دروغ مى گوید که از دادن مجوز 
به این آکادمى خبر نداریم؛ خود ایشــان به این آکادمى 
مجوز دادند چون ایــن آکادمى حتى زمین فوتبال هم 

نداشــت.» ورمزیار گفت: «آقاى محمدى تاکید کرد و 
گفت باید بازیکنان به گرجســتان بیایند و در این اردو 
تســت گیرى از آن ها خواهد شد که یک میلیون تومان 

هزینه تست گیرى است تا به تیم هاى بزرگ تر بروند.» 
 حیدرى: تلاش کردیم اتفاقى در ورزشگاه غدیر 

نیفتد
حوادث تلخ بازى اســتقلال خوزستان- پرسپولیس در 
اهواز موضوع دیگــر برنامه نود بود. افشــین حیدرى، 
مدیــر کل ورزش و جوانــان اســتان خوزســتان در 
گفت وگــوى تلفنى با برنامه نود ضمــن عذرخواهى از 
اتفاقات رخ داده در ورزشــگاه غدیر گفــت: «به دلیل 
حواشــى به وجود آمــده در روزهاى قبل از مســابقه 
در فضاى مجــازى، تلاش کردیم تــا این گونه اتفاقات 
نیفتد ولى متاســفانه شــاهد این حوادث بودیم.» او با 
بیان این که حتما باید به زیرســاخت هاى فوتبال ایران 
به صــورت ویژه توجه شــود، اظهار کــرد: «با توجه به 
این که اســتان خوزســتان 4 تیم در لیگ برتر دارد، با 
هماهنگى اســتاندارى موضوع بلیت فروشى اینترنتى را 
پیگیرى کردیم و ســعى داریم نواقص ورزشــگاه غدیر 
را برطــرف کنیم.» حیدرى اضافه کــرد: «قبول داریم 
هر وقت پرســپولیس در اهواز بازى داشــته، حواشــى 
به وجود آمده ولى در مجموعه استان به نتیجه رسیدیم 
زیرساخت هاى لازم را درست کنیم و قرار است از هفته 
جارى بلیت فروشى اینترنتى را در استادیوم غدیر انجام 
دهیم؛ خدا را شکر اتفاق ناگوارى نیفتاد ولى باید فکرى 

داشته باشیم تا شاهد چنین حوادثى نباشیم.» مدیر کل 
ورزش و جوانان استان خوزستان تصریح کرد: «قبل از 
بازى استقلال خوزســتان و پرسپولیس حواشى اى رخ 
داد که از سوى غیر فوتبالى ها به وجود آمده بود ولى به 
همین دلیل 6 جلسه شوراى تامین و کمیسیون امنیتى 
برگزار کردیم.» او ادامه داد: «ســتاد بازسازى ورزشگاه 
غدیر را راه انــدازى کردیم و خروجى این جلســات تا 
نیم فصل مشخص مى شود؛ ما به عنوان میزبان 25 درصد 
بازى هاى لیگ برتر، تمام تلاش خود را انجام مى دهیم 
تا میزبانى خوبى از بازى ها داشته باشیم و مطمئن باشید 

ورزشگاه غدیر تا نیم فصل تجهیز خواهد شد.» 
 سوال پیامکى

«علــت اصلى ناهنجارى هاى فرهنگى و خشــونت در 
ورزشــگاه ها؟» این ســوال برنامه این هفتــه نود بود 
که مخاطبــان باید از بین گزینه هاى «تاثیر مســائل 
اجتماعى روى رفتار تماشــاگران»، «ضعف در کنترل، 
عدم شناسایى و برخورد با تماشاگران متخلف»، «عدم 
ساماندهى هواداران و قدرت زیاد لیدرها» و «کوتاهى 
فدراسیون فوتبال در جریمه و محرومیت» یک گزینه 
را انتخــاب مى کردند. بیش از یک میلیون و 200 هزار 
نفر در نظرســنجى این هفته شرکت کردند که حدود 
42 درصد اعتقاد داشــتند «ضعــف در کنترل، عدم 
شناسایى و برخورد با تماشاگران متخلف» علت اصلى 
ناهنجارى هاى فرهنگى و خشونت در ورزشگاه ها بوده 

است.

بررسى دلایل خشم و خون روى سکوى ورزشگاه ها در نود
جان بى ارزش نوجوانان یزدى 

داور جام جهانى روسیه در رشتبراى مدیران پول دوست!
اولین قضاوت فغانى در لیگ هجدهم

علیرضا فغانى پس از غیبت در 3 هفته نخســت لیگ هجدهم، بار 
دیگر به میادین داخلى فوتبال ایران بازخواهد گشت. حالا مى توان 
علیرضا فغانى را بزرگ ترین و موفق ترین داور وســط تاریخ ایران 
قلمداد کرد. کسى که ســابقه داورى در جام جهانى، المپیک، جام 
ملت هاى آسیا و... را دارد و جزو افتخارات فوتبال ایران به حساب 
مى آید. او در جام جهانى 2018 عملکرد بســیار خوبى داشــت و 
توانســت نمره رضایت بخش را از کارشناسان و مسئولان برگزارى 

مســابقات بگیرد. ثمره این رضایت را هم مى توان در اعطاى قضاوت بازى هاى مهمى چون 
آرژانتین - فرانســه، آلمان - مکزیک و... دید. اما برخلاف مســابقات بین المللى، فغانى در 
ایران همواره زیر تیغ تیز انتقاد هواداران بوده اســت. پیش تر تراکتورى ها، اســتقلالى ها، 
پرسپولیسى ها و... از او انتقادهایى شدید داشته اند. البته شاید این موضوع تا حدى طبیعى 
باشــد چرا که به طور مثال جونیت چاکر ترك تبار هم چنین وضعیتــى را در ترکیه تجربه 
مى کنــد. حال فغانى پس از 3 هفته غیبت در هفته هاى نخســت لیگ، بار دیگر به میادین 
بازخواهد گشت. در هفته اول و دوم او به دلیل خستگى کنار گذاشته شد و در هفته سوم هم 
به خاطر حضور در دوره کلاس هاى AFC غیبت کرد. او با دیدار سپیدرود - پدیده کارش در 
لیگ هجدهم را آغاز مى کند و امیدوار است برخلاف فصل گذشته عنوان بهترین داور فصل 

را به خود اختصاص دهد.

ســوژهــســوژهــ

حمیدرضا گرشاســبى، سرپرست باشگاه پرسپولیس در مورد این که گفته 
مى شــود پرسپولیس با اسپانسرش به مشــکل خورده و دلیل آن هم این 
اســت که این اسپانسر حاضر نیســت پرداختى اش به باشگاه پرسپولیس 
را بر اســاس نرخ تورم که در یکى، دو ماه اخیر چند برابر شــده افزایش 
دهد، گفت: «مشکلى در این مورد وجود ندارد و در قراردادمان به صورت 
شــفاف به مسئله تورم اشاره شده اســت. نرخ تورم در واقع بر اساس آن 
چیزى اســت که بانک مرکزى اعلام مى کند. در قرارداد هم ذکر شده که 
5 درصد بیشتر از آنچه بانک مرکزى اعلام مى کند. مشکلى در این زمینه 

نیست.» سرپرســت باشگاه پرســپولیس در واکنش به این قضیه که آیا 
واقعا پرســپولیس مى تواند همه هزینه هاى جــارى و پرداخت مطالباتش 
را از اسپانســرش تامین کند؟ عنوان کرد: «شــرایط خیلى ســخت است 
و بدهى هاى باشــگاه واقعا کمر ما را شکسته اســت. ما شدیدا دنبال این 
هســتیم که تا نهم شــهریور بدهى هاى خود را پرداخت کنیم تا از خطر 
محرومیــت رهایى پیدا کنیم. به این خاطر نیــاز به 6 تا نهایتا 7 میلیارد 
کمک مالى داریم.» گرشاسبى در رابطه با این که آیا توانسته براى پرداخت 
پــول بازیکنان و مربیان خارجى خــود ارز دولتى بگیرد، اضافه کرد: «ارز 

دولتى دیگر جمع شــده اســت. باید همه پرداختى به بازیکنان و مربیان 
خارجــى خود را با قیمت دلار روز پرداخت کنیم.» گرشاســبى راجع به 
این کــه وزیر ورزش بــه او بابت ماندنش در پرســپولیس اطمینان خاطر 
داده اســت یا نه اظهار داشــت: «در این فضا با وزیر صحبت نکرده ایم.» 
وى در ارتباط با این که گفته مى شــود على پروین در نشســت اخیرش با 
وزیــر ورزش رضا درویش را به جاى او به عنوان مدیرعامل پرســپولیس 
پیشــنهاد داده اســت، گفت: «نه، این موضوع کذب محض است و آقاى 

پروین صحبتى در این مورد با وزیر نداشته است.»

گرشاسبى: 7 میلیارد کمک مالى نیاز داریم پروین جانشینى براى من انتخاب نکرده است 

یک سایت روسى از حضور کشتى گیران مطرح جهان در لیگ برتر کشتى ایران خبر داد. به گزارش فارس، این سایت از مذاکرات مسئولان تیم هاى کشتى 
آزاد حاضر در لیگ ایران با عبدالرشــید سعداله یف قهرمان المپیک و جهان، ماگومد قربان على یف قهرمان جهان، ماگومد رسول قاضى ماگومدوف قهرمان 
جهان و آرتم گبکوف از کشور روسیه، ولادمیر خینچیگاشویلى قهرمان المپیک و جهان و زورابى یاکوبیشویلى قهرمان جهان از کشور گرجستان، گئورگى 
ادیراشــویلى قهرمان اروپا از کشور آذربایجان، مسلم اولویف کشتى گیر روسى الاصل از کشــور قرقیزستان و قهرمان آسیا و طاها آکگول قهرمان المپیک و 
جهان از کشــور ترکیه خبر داده اســت. همچنین در ادامه این خبر به حضور 3 باشگاه برتر کشتى ایران در مسابقات جام باشگاه هاى جهان که آذرماه سال 

جارى برگزار مى شود و حضور حسن یزدانى قهرمان المپیک و جهان در رقابت هاى لیگ برتر کشتى ایران اشاره شده است. 

کشتى گیران 
مطرح جهان 

در لیگ کشتى 
ایران


